

December 22, 2022

Le 22 décembre 2022

**BETWEEN:**

Trial Lawyers Association of British  
Columbia, Philip Whealy, Khadija  
Ramadhan, Sahra Liedtke and Melissa  
Rondpre

Applicants

- and -

Attorney General of British Columbia,  
Robert Dockrill, Judith Dockrill,  
Sukhjinderjit Singh Bath, 0731534 B.C.  
Ltd., Wendy June Fraser, Create Fun  
Event Company Ltd. and Emmanuel  
Martin Blackburn

Respondents

**JUDGMENT**

The motion to join two Court of Appeal for British Columbia files in a single application for leave to appeal is granted. The motion for an extension of time to file the applicants' reply is granted. The motion to expedite consideration of the application for leave to appeal is dismissed.

**ENTRE :**

Trial Lawyers Association of British  
Columbia, Philip Whealy, Khadija  
Ramadhan, Sahra Liedtke et Melissa  
Rondpre

Demandeurs

- et -

Procureur général de la Colombie-  
Britannique, Robert Dockrill, Judith  
Dockrill, Sukhjinderjit Singh Bath, 0731534  
B.C. Ltd., Wendy June Fraser, Create Fun  
Event Company Ltd. et Emmanuel Martin  
Blackburn

Intimés

**JUGEMENT**

La requête pour joindre deux dossiers de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique dans une seule demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en prorogation du délai pour déposer la réplique des demandeurs est accueillie. La requête visant à accélérer la considération de la demande d'autorisation d'appel est rejetée.

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA47320 and CA47332, 2022 BCCA 163, dated May 12, 2022, is dismissed with costs.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA47320 et CA47332, 2022 BCCA 163, daté du 12 mai 2022, est rejetée avec dépens.

C.J.C.  
J.C.C.